



613 L 64/ >PTA

POKFULAM ROAD HONG KONG CHINA 中國香港 薄扶林道

THE UNIVERSITY OF HONG KONG Faculty of Education 香港大學教育學院

Associate Dean: Dr Ida Mok Tel: (852) 2859 2536 Fax: (852) 2540 6360 Email: iacmok@hku.hk

January 12, 2015

Dear Principal and Parents,

Education Seminar Series (11)

I am pleased to let you know that the previous seminar in this series, "Parents and Schools Partnership for Children" held in March last year was well received by parents. I would like to express my sincere thanks to your support. Our Faculty will be organizing the eleventh seminar in the series, "Good Start? Grow Smart! - The Science of Parenting during Early Childhood" in February 2015. The seminar will include discussions on (1) Tiger Mom Vs Sheep Mom? Wolf Dad Vs Eagle Dad? Who are you? (2) What is the most useful learning tool of brain? (3) How to assist kids in learning Chinese? and (4) How to nurture English competence of kids?

Date:

February 7, 2015, Saturday

Time:

10:00am - 12:00noon

Venue:

Grand Hall, Lee Shau Kee Lecture Centre, The University of Hong Kong (HKU)

Speakers:

Dr Li Hui, Ms Rhoda Wang, Ms Diana Lee and Dr Carrie Lau

Language:

Cantonese

I would be most grateful if you could help promulgate this information to all teachers and parents of your school. A poster is attached herein for posting. Please invite teachers and parents to register online at http://webapps.edu.hku.hk/outreach/seminar to reserve a seat.

I sincerely thank you for your help in publicizing this event and continuing support and look forward to seeing you all at the eleventh seminar on February 7.

Yours sincerely,

Dr Ida Mok

Associate Dean (Local Engagement)

Encl.

親愛的校長及家長:

教育講座系列(十一)

香港大學教育學院於去年三月舉辦的『家長與學校:培育子女的合作夥伴?』教育講座,深受家長歡迎。本人謹代表教育學院再次感謝 貴校與家長的支持。本學院將於二月舉辦**『嬴在起點選是嬴在終點?』**講座,並探討以下問題:(一)虎媽羊媽?狼爸應爸?你要做什麼樣的爸媽?(二)什麼是最有用的大腦學習工具箱?(三)怎樣輔助小朋友學好中文?及(四)如何引導和培養幼兒英文學習能力?

日期:2015年2月7日(星期六) 時間:上午10時至中午12時

地點:香港大學李兆基會議中心大會堂

主講:李輝博士、王寬韻女士、李佩鈴女士及劉姫莉博士

語言:粵語

現懇請 貴校通知教師及家長是次活動的詳情,張貼附上之活動海報,並鼓勵教師及家長踴躍參加,於網址http://webapps.edu.hku.hk/outreach/seminar 報名。蒙 貴校協助宣傳及出席是次活動,本學院不勝感激!

祈祝 教安!

教育學院副院長 莫雅慈博士 二零一五年一月十二日

附上海報乙張